



## 樹賢基金 8 周年紀念專題講座暨頒獎禮 2026

### 邀請函

我們誠摯邀請您蒞臨樹賢基金 8 周年紀念專題講座暨頒獎禮，共慶意義非凡的時刻。

自成立以來，樹賢基金始終致力於推動環保教育。有賴與您攜手同行每一步，服務人數每年不斷上升。2026 年的活動主題是：利用潔淨能源，保留綠水青山。

8 周年紀念典禮詳情如下：

日期： 2026 年 1 月 31 日 (星期六)

時間： 正午 12 時至下午 2 時

地點： 九龍尖沙咀東麼地道 68 號帝國中心 1 樓  
維港皇宴 - 維港廳 (港鐵尖東站 P2 出口)

活動內容： 稱祝典禮、專題講座、環保獎項頒獎、優秀得獎作品展覽、午餐交流。

樹賢基金榮幸邀請到立法會議員陳紹雄工程師，銅紫荊星章，太平紳士伉儷蒞臨主禮。陳議員是上屆 (2022-2025) 立法會交通事務委員會主席。他將以香港潔淨能源運輸為題，作專題演講。隨後將進行各項環保生活比賽和不同類別的環保教育獎學金頒獎禮。

與往年一樣，周年紀念典禮亦為 2026 年度活動籌款。請慷慨支持。

為便於安排會場座位，請於 2026 年 1 月 12 日前填妥附件的表格，確認出席並回傳至樹賢基金秘書處。謝謝。

陳遠華太平紳士 BBS  
宣傳委員會主席

何偉石太平紳士 MH  
籌款委員會主席

許鎮茂先生  
典禮籌委會主席

林愛賢女士  
董事

李樹榮博士，太平紳士 SBS  
董事

樹賢基金 8 周年紀念專題講座暨頒獎禮籌備委員會

2025 年 12 月 22 日



## 出席/贊助表格

主禮及主講嘉賓：立法會議員陳紹雄工程師，銅紫荊星章，太平紳士  
講題：香港潔淨能源運輸  
日期：2026年1月31日（星期六）  
時間：正午12時至下午2時  
地點：九龍尖沙咀東麼地道68號帝國中心1樓  
維港皇宴 - 維港廳(港鐵尖東站P2出口)

### 1. 出席午餐講座及頒獎典禮

出席/贊助	單價	數量	金額
本人、家屬或朋友	港幣 680 元	位	\$ _____
比賽/獎學金得獎者	免費	1 位	免費
獲獎者的陪同人	港幣 380 元	位	\$ _____
贊助出席的學生	港幣 680 元	位	\$ _____
贊助枱費(12位用)	港幣 7,800 元	桌	\$ _____
小計金額			\$ _____

### 2. 贊助樹賢基金環保教育活動

贊助級別	主題	金額	贊助金額
鑽級贊助	“潔淨能源運輸”	港幣 38,000 元	\$ _____
金級贊助	“減碳減廢”	港幣 28,000 元	\$ _____
銀級贊助	“生物多樣”	港幣 18,000 元	\$ _____
銅級贊助	“食物安全”	港幣 8,000 元	\$ _____
榮譽贊助	“綠水青山”	港幣 5,000 元	\$ _____
其他贊助款額	“環保生活”	港幣 _____ 元	\$ _____
小計金額			\$ _____

備註：贊助會用作環保教育用途，善長芳名將刊登於樹賢基金網頁。

### 3. 廣告贊助

規格	尺寸	金額	贊助金額
A5 全頁	148mm 間 x 210mm 高	港幣 8,000 元	\$ _____
A5 半頁	148mm 間 x 105mm 高	港幣 5,000 元	\$ _____
小計金額			\$ _____

備註：善長請提供廣告設計稿件，廣告內容將刊登於《樹賢基金8周年紀念典禮紀念特刊》內。

### 4. 捐助《樹賢環保教育獎學金》

本人/本機構樂意捐助《樹賢環保教育獎學金》  
捐助金額：港幣 \$ \_\_\_\_\_

備註：若獎學金捐助額達或超過港幣 \$100,000，可以冠上善長芳名，  
例子：《樹賢基金"陳大文"環保教育獎學金》。



**樹 賢 基 金**  
(香港註冊慈善機構, 編號: 91/15961)  
**SUREIN FOUNDATION**  
(HK-Registered Charity No.: 91/15961)

**出席者資料**

	中文全名	英文全名		中文全名	英文全名
(1)			(7)		
(2)			(8)		
(3)			(9)		
(4)			(10)		
(5)			(11)		
(6)			(12)		

**捐款者資料**

姓名 / 機構名稱 (捐款收據上註明的一樣)	
電話 / WhatsApp	
電郵	
郵寄地址 (如需要紙本收據)	
簽署	
日期	

**備註:** 根據香港稅務條例, 捐款滿港幣\$100 元以上, 可憑收據申請稅務扣減。

**捐款方式**

1. 支票	請將抬頭為 <b>樹賢基金</b> 或 <b>Surein Foundation</b> 的劃線支票, 連同填妥的表格一併郵寄至: 香港灣仔告士打道 77 號富通大廈 7 字樓, 樹賢基金 收。
2. 銀行轉賬	收款銀行: 汇豐銀行 戶口號碼: 741-098545-838 戶口名稱: 樹賢基金 Surein Foundation
3. 「轉數快」(FPS)	電話號碼: 63640688 收款賬戶: 汇豐銀行 戶口名稱: Surein Foundation

**備註:** 請將填妥的表格連同付款證明, 透過電郵 (info@sf.org.hk) 、WhatsApp (63640688) 或郵寄 (至樹賢基金) 的方式發送給我們, 以便辦理登記。謝謝您的支持!

**溫馨提示**

- 樹賢基金不會發出附有超連結的短訊或電郵要求捐款人透過網站進行捐款。
- 樹賢基金會小心處理及保護所有收到的個人資料, 以符合私隱條例要求。



樹 賢 基 金  
(香港註冊慈善機構，編號：91/15961)  
**SUREIN FOUNDATION**  
(HK-Registered Charity No.: 91/15961)

## 8th Anniversary and Presentation Ceremony 2026

### Invitation Letter

We have great pleasure to invite you to our 8th Anniversary Celebration and Presentation Ceremony.

For the past eight years, Surein Foundation has been promoting environmental education, a journey made possible by taking each step forward with partners like you. The theme of 2026 environmental projects is “Use Clean Energy, Preserve the Countryside.”

We have great pleasure to invite you to our 8th Anniversary Celebration and Presentation Ceremony.

Details of the Ceremony are as follows:

**Date:** 31 January 2026 (Saturday)  
**Time:** 12:00 noon - 2:00 pm  
**Venue:** The Victoria Hall, The Victoria, 1/F, Empire Centre,  
68 Mody Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon  
(MTR: East Tsim Sha Tsui Station Exit P2)  
**Programme:** Keynote Speech By Guest Of Honour, Presentation of Environmental Awards,  
Exhibition of Winning Entries of environmental competitions, and Networking.

We are honoured to have Ir the Hon. Chan Siu-hung, BBS, JP, and Mrs. Chan as the Guests of Honour. Ir Chan was Chairman of the Panel on Transport, Legislative Council 2022-2025. He will deliver a keynote speech on the theme of clean energy transport. After that, there will be a presentation of awards to winners of various environmental competitions and scholarships.

As before, this Ceremony is also an annual function to raise funds for environmental education. We sincerely hope you would chip in generously.

To facilitate seating arrangements, please kindly confirm your attendance by filling out the attached form before 12<sup>th</sup> Jan 2026 and return the same to Surein Foundation secretariat. Thank you and see you!

Chan Yuen Wah, Alex, BBS, JP

Chairman  
Publicity Committee

Ho Wai Shek, James, MH, JP

Chairman  
Fund-Raising Committee

Hui Chun Mau, Jacky

Chairman  
Organising Committee

Lam Oi Yean, Brenda  
Director

Lee Shu Wing, Ernest, SBS, PhD, JP  
Director

The 8th Anniversary Presentation Ceremony Organising Committee

22<sup>th</sup> December 2025



## 8th Anniversary and Presentation Ceremony 2026

### Attendance/Sponsorship Form

**Guest of Honour & Speaker:** Mr the Hon. Chan Siu-hung, BBS, JP  
**Theme:** Clean Energy Transport  
**Date:** 31 January 2026 (Saturday)  
**Time:** 12:00 noon - 2:00 pm  
**Venue:** The Victoria Hall, The Victoria (1/F, Empire Centre, 68 Mody Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon) (MTR: East Tsim Sha Tsui Station Exit P2)

#### 1. Attendance at the Lunch Talk and Awards Presentation Ceremony

<b>Attendance/Sponsorship</b>	<b>Unit Price</b>	<b>Qty</b>	<b>Amount</b>
Myself, Family or Friends	HKD 680	_____ person(s)	\$ _____
Competition/Scholarship Awardee	Free of Charge	One person	Free
Accompanying Person of Awardee	HKD 380	_____ person(s)	\$ _____
Sponsor a Student to attend	HKD 680	_____ person(s)	\$ _____
Sponsor a table (for 12 persons)	HKD 7,800	_____ table(s)	\$ _____
		<b>Subtotal</b>	\$ _____

#### 2. Sponsorship for Surein Foundation Environmental Education Functions

<b>Sponsorship Level</b>	<b>Theme</b>	<b>Amount (per unit)</b>	<b>Amount</b>
Diamond Sponsor	“Clean Energy Transport”	HKD 38,000	\$ _____
Gold Sponsor	“Reduce Carbon, Reduce Waste”	HKD 28,000	\$ _____
Silver Sponsor	“Biodiversity”	HKD 18,000	\$ _____
Bronze Sponsor	“Safe Food Production”	HKD 8,000	\$ _____
Honorary Sponsor	“Green Mountains, Clear Waters”	HKD 5,000	\$ _____
Other Sponsorship	“Eco-friendly Living”	HKD _____	\$ _____
		<b>Subtotal</b>	\$ _____

**Note:** Sponsorship will be used for environmental education purposes. Sponsors' names will be listed on the Surein Foundation website.

#### 3. Advertisement Sponsorship

<b>Specification</b>	<b>Measurements</b>	<b>Amount (per unit)</b>	<b>Amount</b>
A5 Full Page	148 mm W x 210 mm H	HKD 8,000	\$ _____
A5 Half Page	148 mm W x 105 mm H	HKD 5,000	\$ _____
		<b>Subtotal</b>	\$ _____

**Note:** Sponsors are requested to supply contents of Advertisements which will be published in the Surein Foundation 8th Anniversary Ceremony Souvenir Programme.

#### 4. Donation to the “Surein Foundation Environmental Education Scholarship”

I/Our organisation am/is pleased to donate to the Surein Foundation Environmental Education Scholarship.  
Donation Amount: HKD \$ \_\_\_\_\_

**Note:** The scholarship may be named after the donor (e.g. Surein Foundation "CHAN Tai-man" Environmental Education Scholarship) if the amount reaches HKD \$100,000 or more.



樹 賢 基 金  
(香港註冊慈善機構，編號：91/15961)  
**SUREIN FOUNDATION**  
(HK-Registered Charity No.: 91/15961)

**Attendee Information**

	Full Name (Chinese)	Full Name (English)		Full Name (Chinese)	Full Name (English)
(1)			(7)		
(2)			(8)		
(3)			(9)		
(4)			(10)		
(5)			(11)		
(6)			(12)		

**Donor Information**

Name / Organization Name (as to be shown on donation receipt)	
Phone / WhatsApp	
Email	
Mailing Address (if paper receipt is required)	
Signature	
Date	

**Note:** According to the Hong Kong Inland Revenue Ordinance, donations of HKD \$100 and above are tax-deductible in Hong Kong.

**Donation Methods**

<b>1. Cheque</b>	Please send a crossed cheque payable to <b>Surein Foundation</b> or <b>樹賢基金</b> , together with this completed form, by post to: Surein Foundation, 7/F, Fortis Tower, 77 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong.
<b>2. Bank Transfer</b>	<b>Receiving Bank:</b> The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited <b>Account Number:</b> 741-098545-838 <b>Account Name:</b> Surein Foundation <b>樹賢基金</b>
<b>3. Faster Payment System (FPS)</b>	<b>Phone Number:</b> 63640688 <b>Receiving Bank:</b> HSBC <b>Account Name:</b> Surein Foundation

**Note:** Please email the completed form together with proof of payment to (info@sf.org.hk), WhatsApp to (63640688), or send by post to (Surein Foundation). Thank you for your support!

**Soft Reminder**

- Surein Foundation will NOT send SMS or emails containing hyperlinks to donors, requesting them to donate via a website.
- Surein Foundation will prudently handle/protect the personal information collected for legal compliance.